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To:

Cc:

From: )

Sent: Wed 9/14/2022 8:04:37 AM

Subject: RE: Subsidieregeling ziekenhuizen vaccinatie COVID

Received: Wed 9/14/2022 8:04:37 AM

Beste KER

Veel dank voor het uitzoeken! Ik heb van [EEE begrepen dat dit bedrag dus ook naar 2023 verschoven kan worden?

@minvws.nl]

Groet,

Van:IEKECSNJERE orminvws. i>
Verzonden: woensdag 14 september 2022 09:43

Aan: INEEECIN) @minvws.nl>

CC: REAPSER EIELIEES I <A E EEE LEELESEUIN (@ minvws.n>
Onderwerp: RE: Subsidieregeling ziekenhuizen vaccinatie COVID

Beste

Ik heb hierover mer EE Reesoroken[CRHij gaf aan dat er inderdaad 11.6 mln is gereserveerd voor deze subsidie. Hij heeft hier rekening meegehouden in zijn overzicht

voor de BUR dat ma 12 sep aan het MT is gepresenteerd door ||EXEIEEEh<¢ft hiervoor 12 min opgenomen in zijn

overzicht.

Ik kon deze subsidie niet vinden in SAP. [JEEIETgaf aan dat dit klopt, omdat deze subsidie nog in de pijplijn zit bij DUS-I. Zodra zij

het verwerkt hebben, komt het bij ons in SAP te staan.

Mvrgr,

van:[IEE BEE minvws i>
Verzonden: maandag 12 september 2022 09:25

Onderwerp: FW: Subsidieregeling ziekenhuizen vaccinatie COVID

Beste

Hierbij de mail aan Alvast bedankt!

Met vriendelijke groet,

ver:IEEE
Verzonden: donderdag 8 september 2022 12:09

Aan:BEE ominvwsnlt JBEMcninvwsni>
Onderwerp: Subsidieregeling ziekenhuizen vaccinatie COVID

HaIEEE

Voor de activiteiten die ziekenhuizen in het kader van de COVID-vaccinatie hebben uitgevoerd in 2021, worden zij dit jaar vergoed
door middel van de subsidieregeling Covid-19 vaccinatie door ziekenhuizen (COVID-19-vaccinatie door ziekenhuizen | Subsidie |

Dienst Uitvoering Subsidies aan Instellingen (dus-i.nl)). De hoogte van de vergoeding wordt berekend adhv 0.a. het aantal gezette

vaccinaties en verstuurde uitnodigingen. Omdat de regeling in principe geen plafond kent, wordt de maximale hoogte vastgesteld
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adhv een data-overzicht van het RIVM. Hierin staat het aantal geleverde vaccins. Probleem is nu dat deze data onbetrouwbaar is

gebleken. Ik zal je de details besparen, maar het komt erop neer dat we de subsidies moeten gaan uitkeren zonder controle. Dit is

besproken met DUS-I, WJZ en FEZ.

Er ligt daarom een nota klaar om de lijn in te zetten, maar we hebben nog een paar vragen die openstaan. Wat niet duidelijk is, is

hoeveel budget we nu op de begroting hebben voor deze regeling. Heb jij daar misschien zicht op? Op die manier kunnen we

achterhalen/voorspellen wat de hoogte van de overschrijding mogelijk zal zijn.

lk hoor het graag! Veel dank alvast voor het uitzoeken.

Met vriendelijke groet,

TE —EE ——
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Programmadirectie COVID-19
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